

Numéro 46 – Du 2 au 6 novembre 2015

ASSEMBLEE GENERALE DES PARENTS

Venez nombreux à l'assemblée générale des parents le **jeudi 19 novembre 2015** de 18h à 20h30 dans le théâtre et participez activement à la vie de l'école de votre enfant.

- Date limite de réception des candidatures au comité de gestion : 4 novembre à 16h00.
- Affichage des candidats et des professions de foi à partir du 9 novembre

Agenda

- **3 novembre : Exercice incendie** à 10h
- **4 novembre** : Visite au lycée d'un représentant du Haut Commissariat aux Réfugiés de l'ONU pour parler aux **CP, CE1, CE2 et CM1**
- **4 novembre** : sortie **CM2** au NSW Art Gallery et au Parlement toute la journée
- **4 novembre** : **vente de gâteaux** par les terminales et Year 12 IB pour lever des fonds pour leur gala. Achetez une part ou même un gâteau entier pour le dessert du soir (1 à 2 dollars la part)
- **4 novembre** : Réunion d'informations sur la **classe transplantée des CE2 à 16h45** dans le théâtre
- **5 novembre** : 14h - visite au lycée de **M. Michael Daley**, MP, représentant de Maroubra, avec **M. Nicolas Croizer**, Consul Général de France

Conseils de classes

Les conseils de classes du 1^{er} trimestre auront lieu du 2 au 5 novembre 2015.

Le calendrier avec le détails de tous ces événements est disponible dans [l'espace parents de Pronote](#).

EPS

• Ce jeudi **5 Novembre**, les enfants du CP au CM2 participeront **au cross de l'élémentaire Condorcet** pour lever des fonds dans le cadre de la visite du UNHCR du 4 Novembre. Venez les encourager, à Snape Park entre 9h et 12h !

• Venez nombreux à la **6^{ème} édition du tournoi de Noël de la section tennis!**

- Date : samedi 12 décembre 2015
- Horaire : début des rencontres à 8h - finale vers 16h
- Lieu : Tennis de Latham Park
- Nombre de places maximales : 60 joueurs
- Participation: 5\$

Le tournoi est ouvert aux « amis de Condorcet », adulte ou jeune (à partir de la 6^{ème}). Clôture des [inscriptions](#) le Vendredi 4 Décembre.

• Félicitations à nos nageurs qui ont participé **au meeting natation de Cronula**, ce samedi 31 octobre. Luce D.M., Ambre D.M. et Lucille G. ont non seulement battu leurs records personnels dans toutes les nages et distances, mais se sont également qualifiées pour le championnat du district en novembre au Park olympique et pour la 4^{ème} édition du championnat d'Asie-pacifique à Kuala Lumpur! Une belle saison qui commence.

Luce: bronze au 100m dos et au 100m freestyle
Ambre: bronze au 50m dos

Théâtre

La compagnie **Dram'in French** présente "**Mais n'te promène donc pas toute nue !**" de Georges Feydeau

Dates : du 3 au 7 novembre à 19h30 - Samedi 14h et 19h30

Lieu : Studio One, UNSW, High St, Gate 2, Kensington

Une pièce en français sur-titrée en anglais.

Légèretés, magouilles politiques, quiproquos et mauvaise foi font tout l'univers et l'humour de Feydeau.

Réservation (\$12 - \$15) : www.gfeydeau.eventbrite.com.au

Informations : contact@draminfrench.com

Parents & Friends

- **Marché de Noël**

Nous avons besoin de votre aide pour organiser **les boissons, le BBQ, et la tombola** pour [le marché de Noël](#). Pour plus d'informations, contactez Mallika.

Nous cherchons des **sponsors** pour le marché de Noël du 5 Décembre. Pour le Sponsorship Package, contactez Mallika ou Vanessa (association.parents@condorcet.com.au).

Partenaires

- **Chambre de Commerce Franco-Australienne (FACCI)**

La FACCI organise son **Annual Sydney Golf Cup** le **11 décembre 2015** et fait bénéficier aux parents du lycée Condorcet de son tarif membres.

Pour plus d'information et pour accéder aux inscriptions : <http://www.facci.com.au/events/calendar/vue-detail/d/annual-golf-cup/>

- **Le Van du Livre au lycée Condorcet les 2 et 3 novembre 2015!**

Noël approche, pensez dès maintenant à vos cadeaux de fin d'année. La lecture pendant les vacances permet aux enfants de maintenir les acquis de l'année scolaire: Lire pour bien grandir... Des livres, des magazines, des DVDs pour petits et grands.

Le Van du Livre sera dans la cour du lycée les **lundi 2 et mardi 3 novembre** de 14h30 à 17h30.

- **Latham Park**

Le centre de tennis de Latham Park organise un camp de tennis pour les vacances scolaires de novembre.

Le formulaire d'inscription est disponible sur leur site : www.lathamparktennis.com

Number 46 – From 2nd to 6th November 2015

PARENT GENERAL MEETING

Come along to the General Meeting, scheduled for **Thursday 19 November 2015** from 6pm until 8.30pm in **the hall** and become an active member of your child's school.

- Deadline for applications: 4 November at 4pm.
- Display of the list of candidates and statements from the 9th November

Dates to remember

- **3 November: Fire drill** at 10am
- **4 November:** Visit from a UNHCR representative to the school who will speak to **CP, CE1, CE2 and CM1 students**
- **4 November: CM2** day excursion to NSW Art Gallery and NSW Parliament
- **4 November: bake sale** by Terminale & Year 12 IB students in order to raise funds for the Gala. You can either buy a piece of cake or even an entire cake as a dessert for your evening meal (\$1 to \$2/ piece)
- **4 November :** Parents meeting for **the CE2 school camp** at **4.45pm** in the hall
- **5 November:** 2pm –**Mr Michael Daley**, MP, Member for Maroubra, will visit the school with **Mr Nicolas Croizier**, French Consul.

Conseils de classes

The 1st term *conseils de classes* will be held from the 2nd to 5th November 2015.

The *conseils de classes* schedule is available on [Pronote](#).

PE

- On Thursday **November 5th**, CP au CM2 students will run in the **Condorcet primary school cross country** in order to raise funds, this is part of an initiative which coincides with the UNHCR representative visit on November 4th. Come and cheer them at Snape Park from 9am to 12pm.
- Come and bring friends to **the 6th annual Christmas tournament of the tennis section!**
 - Date: Saturday 12 December 2015
 - Time: starts at 8am – final around 4pm
 - Location: Latham Park tennis court
 - Number of spots: 60 players
 - Fee: \$5

The tournament is open to "Condorcet friends", adults and children (from 6^{ème}). [Enrolments](#) until Friday December 4th
- Congratulations to our swimmers who took part in the **Cronula swimming meeting** on Saturday 31st October. Luce D.M., Ambre D.M. and Lucille G. not only beat their personal best in all styles and distances, but also qualified for the district championship as well as the 4th Asia-Pacific championship in Kuala Lumpur! They can look forward to a very good season!

Luce: bronze 100m back and 100m freestyle
Ambre: bronze 50m back

Drama

Dram'in French presents *Please don't walk around with the nude*, by Georges Feydeau

Dates: From the 3rd to the 7 November at 7.30pm – Saturday 2pm and 7.30pm

Location: Studio One, UNSW, High St, Gate 2, Kensington A play in French with English subtitles

Lightness, political scheming, misunderstanding and bad faith are all the universe and humour of Feydeau.

Bookings (\$12 - \$15): www.gfeydeau.eventbrite.com.au

Informations: contact@draminfrench.com

Parents & Friends

- **Christmas market**

We need your help with organising (a) drinks, (b) **the BBQ**, and (c) **the raffle** for the [Christmas Market](#). Please contact Mallika Lhéritier for more information.

We are now accepting **sponsors** for the Christmas Market on December 5th. For the Sponsorship Package, please contact Mallika Lhéritier or Vanessa Galhardt at association.parents@condorcet.com.au.

Partners

- **[French Australian Chamber of Commerce \(FACCI\)](#)**

FACCI is organising its yearly **Sydney Golf Cup** on the **11 December 2015** and parents can benefit from the member price. For more information and to register:

<http://www.facci.com.au/events/calendar/vue-detail/d/annual-golf-cup/>

- **[The Book Van is coming to Lycée Condorcet on the 2nd & 3rd November 2015!](#)**

Christmas is close, you can now start thinking about your presents. Reading during the holidays allows children to maintain what they learn during the school year: reading is key to growing up... Books, magazines, DVDs for big and small.

The Book Van will be in the schoolyard on **Monday 2nd & Tuesday 3rd November** from 2.30pm until 5.30pm.

- **Latham Park**

Latham Park tennis centre is organising a tennis camp during the November holidays.

The enrolment form is available on their website:

www.lathamparktennis.com